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Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 

Munkaterv szerinti képviselő-testület nyilvános üléséről 
 
Az ülés helye: Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 
Időpontja: 2014. március 13. (csütörtök) 16:00 óra 
 
Meghívott képviselők: Bencsik Mónika polgármester, Bánóczi Margit, Bárdos Iván, Dér 
Zsuzsanna, Diószeghy Tünde, Reindl Gyula, Várkonyi Zsolt 
 
Meghívottak: Klein Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Maier Jenő ÜB 
tag, Juhász Gizella PB tag, Kiss Beáta Kispatak Óvoda vezetője, Sólyom László NATÜ Kft 
ügyvezető igazgatója 
 
Meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Toók Gabriella igazgatási osztályvezető, 
Perlaki Zoltán gazdasági vezető, Balzó Edina önkormányzati osztályvezető, Dr. Erdélyi-
Kincses Andrea vezetői referens/jegyzőkönyvvezető 
 
Megjelent képviselők: Bencsik Mónika polgármester, Bánóczi Margit, Bárdos Iván, Dér 
Zsuzsanna, Diószeghy Tünde, Reindl Gyula, Várkonyi Zsolt 
 
Megjelent meghívottak: Kiss Beáta óvodavezető, Klein Ferenc Német Nemzetiségi 
Önkormányzat 
 
Megjelent meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Perlaki Zoltán gazdasági 
vezető, Toók Gabriella igazgatási osztályvezető, Balzó Edina önkormányzati 
osztályvezető, Györgyi Zoltán főépítész, Dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői 
referens/jegyzőkönyvvezető 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő társaimat és a 
megjelenteket. Ma 2014. március 13- a van, a képviselő-testület a munkaterv szerinti 
ülését tartja. A képviselő-testület 7 tagja megjelent, így megállapítom, hogy 
határozatképesek vagyunk. dr. Balogh László és Kósa Sándor nem érkezett meg, 
távolmaradásukat nem jelezték. Ismertetem a napirendet. 
Napirend: 
1. Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013.(II. 11.) önkormányzati 
rendeletének 5. számú módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-16/2014 PB, ÜB 

2. Döntés a 2014. évre vonatkozó Közbeszerzési terv elfogadásáról 
Előterjesztő: Papp István jegyző 
Előadó: Balzó Edina önkormányzati osztályvezető 
E-20/2014 PB 

3. Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi 
Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó 
FIDIC szerinti Mérnöki és műszaki ellenőri feladatok ellátása tárgyában kiírt 
közbeszerzési eljárásról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 
E-24/2014 PB 
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4. Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi 
Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó 
projektmenedzsment szolgáltatás ellátása tárgyában kiírt közbeszerzési eljárásról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 
E-23/2014 PB 

5. Döntés a „Vállalkozói szerződés Vállalkozói Inkubátorház építésére a 
Nagykovácsi „Öreg Iskola” átépítésével a HUSK/1101/1.1.1/0361 azonosítószámú 
projekt megvalósítása érdekében II. ütem” „B” épület tárgyában kiírt közbeszerzési 
eljárásról. 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Papp István jegyző 
E-17/2014 PB 

6. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata és intézményeire vonatkozó 
beszerzési szabályzat elfogadásáról. 
Előterjesztő: Papp István jegyző 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-22/2014 PB, ÜB 

7. Partnerségi egyeztetés szabályainak megállapítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Györgyi Zoltán főépítész 
E-18/2014 ÜB 

8. Az országgyűlési képviselők választásán közreműködő Szavazatszámláló 
Bizottságok tagjainak megválasztása 
Előterjesztő: Papp István jegyző 
Előadó: Toók Gabriella igazgatási osztályvezető 
E-19/2014 -- 

9. Az Inkubátorház működtetésére vonatkozó javaslat 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:   
E- 21/2014 PB 

10. Döntés a Nagykovácsi, Táncsics u. 5. (helyrajzi szám: 731/1) önkormányzati 
tulajdonú ingatlan értékesítéséről, továbbá új minimális ár meghatározásáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-26/2014 PB 

11. Döntés Nagykovácsi Rozmaring utca 4-6. telek megosztása során létrejött 
Hrsz:930/1;2;3;4 ingatlanok értékesítéséről. 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Györgyi Zoltán főépítész  
E-25/2014 PB 

12. Döntés társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztásáról, tiszteletdíjáról 
és költségtérítéséről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-164/2013 -- 

13. Szóbeli beszámoló lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról írásbeli 
beszámoló a folyamatban lévő jogügyletekről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
 
14. Egyebek  
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Bencsik Mónika polgármester: aki így a napirendet elfogadja, kérem, kézfeltartással 
jelezze, köszönöm, megállapítom, hogy a jelenlévő 7 tag 7 igen nem szavazattal 
elfogadta a napirendet. 
 
1. napirendi pont: 
Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013.(II. 11.) önkormányzati 
rendeletének 5. számú módosítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: mindkét bizottság tárgyalta, a zárszámadás előtti utolsó 
2013. évi költségvetés módosítását. 
 
Diószeghy Tünde bizottsági elnök: az ügyrendi bizottság, csak jogilag és formailag 
vizsgálta. 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság 3 igennel elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek. 
 
dr. Balogh László képviselő megérkezett 16.04 órakor 
 
Bencsik Mónika polgármester: a rendelettervezetben már azok a számok szerepelnek, 
amelyeket a gazdasági vezető a zárszámadás megalapozásához készített elő. A rendelet 
kihirdetésének napja 2014. március 17. Módosító javaslat nem volt a bizottságok részéről, 
nem érkezett más formában sem. Kérdés, felvetés most van-e? 
 
Bánóczi Margit képviselő: az önkormányzat felügyelete alá tartozó intézményeknél mit 
jelent a jövedelempótló támogatás? 
 
Bencsik Mónika polgármester: az állam adja a jövedelempótló támogatásként a 
megjelölt összeget, melyet a módosításakor kell a kincstár adatai alapján átvezetni. Egyéb 
észrevétel, felvetés, ha nincs a kiküldött anyagot módosítás nélkül teszem fel, aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 3/2014. (III.17.) önkormányzati rendeletét az 
Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II.11.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. Kihirdetés napja: 2014. március 17. 
 
2. napirendi pont: 
Döntés a 2014. évre vonatkozó Közbeszerzési terv elfogadásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: a Közbeszerzési Tervet a pénzügyi bizottság tárgyalta, 
átadom a szót a bizottság elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság 3 igennel elfogadásra javasolja, a 
közbeszerzési terv 13 tételt tartalmaz a táblázat szerint, amelyből már folyamatban lévő 
közbeszerzések is találhatók. 
 
Bencsik Mónika polgármester: köszönöm, kérdezem jegyző urat kíván-e kiegészítést 
tenni, nem. A képviselőtársaimtól van-e kérdés, felvetés, ha nincs, akkor, aki az 
előterjesztésben leírt határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
19/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a 2014. évre vonatkozó Közbeszerzési terv elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2014. 
évre vonatkozó közbeszerzési tervet - a határozat melléklete szerinti tartalommal – 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
3. napirendi pont: 
Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi Szennyvízhálózatának 
Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó FIDIC szerinti Mérnöki és 
műszaki ellenőri feladatok ellátása tárgyában kiírt közbeszerzési eljárásról 
 
Bencsik Mónika polgármester: kérem az előterjesztés előlapján előadót módosítani, 
mert jegyző úr készítette el az anyagot, a közbeszerzési eljárásban pedig a dr. Sándor 
Ügyvédi Iroda, mint közbeszerzési tanácsadó járt el, és állította össze a döntéshez 
szükséges szakmai háttér anyagot. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság 3 ajánlattevőből a Computerv GM 
Kft, az Innober-Wawe Kft és az UTIBER Kft ajánlatát érvényesnek nyilvánítja, nyertesnek 
az UTIBER Kft-t, második helyezettnek az Innober-Wawe Kft-t, harmadik helyezettnek 
Computerv GM Kft-t fogadja el. Kérdés volt a bizottsági ülésen, hogy a nyertes az a 
pályázati forrás keretein belül van-e, de jóval belül van. A bizottság 3 igennel elfogadásra 
javasolja. 
 
Bencsik Mónika polgármester: ez egy szerencsés dolog, mert előző évben a 
közbeszerzéseknél nagyobb árak érkeztek be, mint a pályázati forrás, így saját 
költségvetési fedezetet kellett biztosítani. Átadom a szót jegyző úrnak. 
 
Papp István jegyző: a közbeszerzési bíráló bizottság a Sándor ügyvédi irodában folytatta 
le azokat az eljárási cselekményeket, amit a jogszabály előír. A Sándor ügyvédi iroda 
nagyon megbízhatóan készítette el és látta el feladatát. Kérem, a javaslat alapján 
hirdessen a képviselő-testület első és második helyezettet. A szerződéskötés az 
eredményhirdetést követő 10. nap után köthető meg. 
 
Bencsik Mónika polgármester: fontos elmondani, hogy dr. Balogh Lászlótól érkezett 
kérdés, mi a FIDIC mérnök? Ez egy nemzetközi szaknévsorban való szereplést jelent, 
megszűrik ki az, aki ilyen volumenű pályázatokban részt vehet. A közbeszerzések rendje 
megváltozott, ezért névszerinti szavazás szükséges. 7 nappal korábban kiküldtük az 
összefoglaló jegyzőkönyvet, így nem ad hoc a döntés a képviselőnek volt ideje 
tájékozódni. 
 
Dr. Balogh László képviselő: a közbeszerzési bírálatban a képviselő-testületnek nincs 
lehetősége részt venni, csak a döntésben. 
 
Bencsik Mónika polgármester: korábban a képviselő-testület részéről jól működött a 
közbeszerzési bizottság, de a jogszabály változott, így már nem testületi tagok a bizottság 
tagjai, a döntéshozókat kizárta a törvény az előkészítésből, a jogszabály módosítás arra 
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szolgál, hogy az eljárás még nagyobb tisztaságát biztosítsa. A képviselő-testület úgy 
alkotta meg a szabályzatát, hogy külsőst is bevonhat a jegyző, ha úgy ítéli, meg, hogy 
nincs megfelelő szakember a hivatalban. De jelenleg van jogász, pénzügyes és műszaki 
kolléga is jegyző úr mellett. Van közbeszerzési szakértő is, aki külsős, az eljárásba pedig 
azért lettek bevonva, mert felelősséggel rendelkeznek. A hivatal a belső előkészítő munkát 
biztosítja, az eljárás lefolytatása a közbeszerzési szakértő feladata. A határozati javaslatot 
sem módosította a bizottság, ennek megfelelően a FIDIC közbeszerzésről döntünk most. 
Az eljárást kérem eredményesnek nyilvánítani és a pénzügyi bizottsági javaslat és a 
közbeszerzési bizottsági javaslat szerint teszem fel a nyertest szavazásra, felkérem jegyző 
urat a név szerinti szavazás lefolytatásában való segédkezésre. 
Papp István felolvassa a testületi névsort az alábbiak szerint és nyilatkoztatja a 
képviselőket név szerint: 
Dr. Balogh László képviselő:  igen 
Bánóczi Margit képviselő:   igen 
Bárdos Iván képviselő:   igen 
Bencsik Mónika polgármester:  tartózkodik 
Dér Zsuzsanna képviselő:   igen 
Diószeghy Tünde képviselő:  igen 
Kósa Sándor képviselő:   ------ 
Reindl Gyula képviselő:   igen 
Várkonyi Zsolt képviselő:   igen 
 
Bencsik Mónika polgármester: Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással az 
alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
20/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi 
Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó 
FIDIC szerinti Mérnöki és műszaki ellenőri feladatok ellátása tárgyában kiírt 
közbeszerzési eljárásról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a KEOP-1.2.0/09-11-
2013-0015. számú „Nagykovácsi Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt 
megvalósításához kapcsolódó FIDIC szerinti Mérnöki és műszaki ellenőri feladatok 
ellátásával kapcsolatban lefolytatott közbeszerzési eljárás során az alábbi döntést hozza: 

• a lefolytatott közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja; 
• A Computerv GM Kft., az Innober-Wave Kft. és az UTIBER Közúti Beruházó Kft. 

ajánlatát érvényesnek nyilvánítja; 
• az eljárás nyertesének az UTIBER Közúti Beruházó Kft-t hirdeti ki, nettó 

22.900.000,- Ft ajánlati árral, 
• az eljárás második helyezettjének az Innober-Wave Kft-t hirdeti ki; 
• az eljárás harmadik helyezettjének a Computerv GM Kft-t hirdeti ki; 
• felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések 

megtételére, a szerződés megkötésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester: indokolom a tartózkodásomat, sok helyen én írok alá a 
pályázattal kapcsolatos iratokat, és ezért, amíg nem tisztázódik a szerepem, így addig 
nem szavazok. 
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4. napirendi pont: 
Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi Szennyvízhálózatának 
Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó projektmenedzsment 
szolgáltatás ellátása tárgyában kiírt közbeszerzési eljárásról 
 
Bencsik Mónika polgármester: a jegyző úr készítette elő szintén ezt az előterjesztést, a 
Sándor ügyvédi iroda járt el, pénzügyi bizottság tárgyalta átadom a szót a bizottság 
elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: köszönöm a szót, a lefolytatott közbeszerzési eljárást 
eredményesnek nyilvánítjuk, az eljárás nyertesének a VTK Innosystem Kft-t hirdeti ki nettó 
24.500.000 Ft ajánlati árral; az eljárás második helyezettjének a TRENECON COWI 
Tanácsadó és Tervező Kft-t javasolja kihirdetni. A bizottság 3 igennel fogadta el 
határozatát. 
 
Papp István jegyző: az általános részeket elmondtam az előző napirendnél. Itt két 
pályázat volt, az alacsonyabb értékűt javasolta a Közbeszerzési Bizottság nyertesnek 
kihirdetni. 
 
Bencsik Mónika polgármester: itt is a projekt keretein belül maradunk a költségekkel, az 
önkormányzatnak nem kell többlet kiadással számolnia. Felkérem jegyző urat a név 
szerinti szavazás jegyzésére. 
 
Papp István felolvassa a testületi névsort az alábbiak szerint és nyilatkoztatja a 
képviselőket név szerint: 
Dr. Balogh László képviselő:  igen 
Bánóczi Margit képviselő:   igen 
Bárdos Iván képviselő:   igen 
Bencsik Mónika polgármester:  tartózkodik 
Dér Zsuzsanna képviselő:   igen 
Diószeghy Tünde képviselő:  igen 
Kósa Sándor képviselő:   --- 
Reindl Gyula képviselő:   igen 
Várkonyi Zsolt képviselő:   igen 
 
Bencsik Mónika polgármester Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással 
az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
21/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015. számú „Nagykovácsi 
Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt megvalósításához kapcsolódó 
projektmenedzsment szolgáltatás ellátása tárgyában kiírt közbeszerzési eljárásról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete KEOP-1.2.0/09-11-
2013-0015. számú „Nagykovácsi Szennyvízhálózatának Fejlesztése” című projekt 
megvalósításához kapcsolódó projektmenedzsment szolgáltatás ellátásával kapcsolatban 
lefolytatott közbeszerzési eljárás során az alábbi döntést hozza: 

• a lefolytatott közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja; 
• A VTK Innosystem Kft., és a TRENECON COWI Tanácsadó és Tervező Kft. 

ajánlatát érvényesnek nyilvánítja; 
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• az eljárás nyertesének a VTK Innosystem Kft-t hirdeti ki nettó 24.500.000 Ft ajánlati 
árral; 

• az eljárás második helyezettjének a TRENECON COWI Tanácsadó és Tervező Kft-
t hirdeti ki; 

• felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések 
megtételére, a szerződés megkötésére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
5. napirendi pont: 
Döntés a „Vállalkozói szerződés Vállalkozói Inkubátorház építésére a Nagykovácsi 
„Öreg Iskola” átépítésével a HUSK/1101/1.1.1/0361 azonosítószámú projekt 
megvalósítása érdekében II. ütem” „B” épület tárgyában kiírt közbeszerzési 
eljárásról. 
 
Bencsik Mónika polgármester: a pénzügyi bizottsági ülésére született meg a megfelelő 
határozat. Érvénytelennek kérem nyilváníttatni az eljárást, mert nincs rá fedezet a 
költségvetésben. Az eljárás gyorsítása érdekében javasolnám a következő eljárást nyílt, 
tárgyalásos módon végezni, így remélhetően olyanok adják be a pályázataikat, akik az 
önkormányzat rendelkezésére álló fedezetnél nagyobb ajánlatot nem tesznek. Átadom a 
szót a pénzügyi bizottság elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság a lefolytatott közbeszerzési 
eljárást javasolja érvénytelennek nyilvánítani, mivel az önkormányzat a pénzügyi fedezetet 
nem tudja biztosítani. 
 
Megérkezett Kósa Sándor képviselő 16.23 órakor 
 
Papp István jegyző: mind a három pályázató ajánlata jóval magasabb, átlagosan 58 %-
kal haladja meg a rendelkezésre álló keretet, ezért minden érv amellett szól, hogy 
érvénytelenséget állapítson meg a képviselő-testület. Az új közbeszerzési eljárás 
remélhetőleg jóval alacsonyabb ajánlatokat eredményez. A szlovák partner sem szólt, 
hogy túl hosszúra nyúlik az eljárás. 
 
Bencsik Mónika polgármester: van-e kérdés, felvetés? Ha nincs az előterjesztésnek 
megfelelően teszem fel szavazásra a határozati javaslatot, felkérem jegyző urat a név 
szerinti szavazás jegyzésére. Itt szavazok, mert érvénytelenség megállapítása történik. 
 
Papp István felolvassa a testületi névsort az alábbiak szerint és nyilatkoztatja a 
képviselőket név szerint: 
Dr. Balogh László képviselő:  igen 
Bánóczi Margit képviselő:   igen 
Bárdos Iván képviselő:   igen 
Bencsik Mónika polgármester:  igen 
Dér Zsuzsanna képviselő:   igen 
Diószeghy Tünde képviselő:  igen 
Kósa Sándor képviselő:   igen 
Reindl Gyula képviselő:   igen 
Várkonyi Zsolt képviselő:   igen 
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Bencsik Mónika polgármester: Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
22/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a „Vállalkozói szerződés Vállalkozói Inkubátorház építésére a 
Nagykovácsi „Öreg Iskola” átépítésével a HUSK/1101/1.1.1/0361 azonosítószámú 
projekt megvalósítása érdekében II. ütem” „B” épület tárgyában kiírt közbeszerzési 
eljárásról. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete „Vállalkozói szerződés 
Vállalkozói Inkubátorház építésére a Nagykovácsi »Öreg Iskola« átépítésével a 
HUSK/1101/1.1.1/0361 azonosítószámú projekt megvalósítása érdekében II. ütem »B« 
épület” tárgyában kiírt közbeszerzési eljárással kapcsolatosan az alábbi döntést hozza: 

• a beérkezett ajánlatok közül 
o a Confector Mérnök Iroda Kft. ajánlattevő ajánlatát érvényesnek nyilvánítja;  
o a MERKBAU Építőipari és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság 

ajánlattevő ajánlatát a Kbt. 74. § (1) bekezdés d) és e) pontja alapján, az Újlaki 
Építő Kft. ajánlattevő ajánlatát a Kbt. 74. § (1) bekezdés d) pontja alapján, 
valamint Nemes és Társai Építőipari és Szolgáltató Kft. ajánlattevő ajánlatát a 
Kbt. 74. § (1) bekezdés d) és e) pontja alapján érvénytelennek nyilvánítja; 

• a lefolytatott közbeszerzési eljárást anyagi fedezet hiányában a Kbt. 76. § (1) 
bekezdés c) pontja alapján eredménytelennek nyilvánítja; 

• felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt az új, hirdetmény közzétételével induló 
közbeszerzési eljárás megindításához szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
6. napirendi pont: 
Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata és intézményeire vonatkozó 
beszerzési szabályzat elfogadásáról. 
 
Bencsik Mónika polgármester: jegyző úr volt az előterjesztő, a szabályzat tervezetet 
mind a két bizottság tárgyalta. Átadom a szót, elsőként az ügyrendi bizottság elnökének. 
 
Diószeghy Tünde bizottsági elnök: az ügyrendi bizottság 4 igen szavazattal támogatta a 
határozati javaslatot, de kérem jegyző urat tájékoztasson, miért kellett változtatni most a 
szabályzaton? 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a bizottság 3 igennel elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 
 
Papp István jegyző: a szabályzatok felülvizsgálata, több indokoltságot is mutat, az egyik 
a belső ellenőr felhívta a figyelmet a felülvizsgálatra és pontosításra, a beszerzési 
szabályzatot jogszabályi változások miatt is kellett javítani. A korábbi szabályzat inkább 
közbeszerzési szabályzatra hasonlított, a napi élethez nem igazodott. A fő elemeit a 
korábbinak szerint megőriztük. Mind az intézményekre, mind a hivatalra nézve könnyebb 
használatot biztosít. 
 
Bencsik Mónika polgármester: a bizottságokon elhangzott, hogy több szabály egymásra 
épül, ilyen a kötelezettség vállalási szabályzat, amit nem a képviselő-testület fogad el, de 
ehhez kapcsolódik a beszerzési szabályzat. 
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A kötelezettség vállalási szabályzatot is felül kell vizsgálni. A cél az, hogy a gyakorlat és a 
szabályzatok ne térjenek el egymástól. 
 
Dr. Balogh László képviselő: én is összehasonlítottam a közbeszerzési szabályzattal, és 
megállapítottam, hogy egymáshoz közelít. A korábbi beszerzéseket bíráló lappal, bíráló 
bizottsággal és jegyzőkönyvvel döntötték el, most a bírálatot a polgármester és a jegyző 
látná el. Korábban volt 5 milliós értékhatár, most nincs, akkor akár 25 millió forintról is 
dönthetnek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: csak a költségvetésben elfogadott előirányzat keretéig 
dönthetünk. A belső ellenőr javasolta, hogy a beszerzési szabályzat az ne közbeszerzési 
szabályzat legyen, ezért volt ez a javaslat, hogy a kötelezettség vállalási szabályzathoz 
kapcsolódjon inkább. A beszerzést, kisebb szolgáltatási szerződést most közbeszerzési 
forma szerint kellene lefolytatnia a bizottságnak és a testület döntene, most a javaslat 
alapján le van írva miként kell, így  egyszerűbb lesz az eljárás és a napi élethez igazodik. 
 
Dr. Balogh László képviselő: akkor ezek szerint a képviselő-testületi hatáskör lesz 
elvonva. 
 
Bencsik Mónika polgármester: a képviselő-testület hatáskörét elsősorban jogszabály 
szablya meg, ami szerint nem változik a hatáskör, közbeszerzési értékhatároknál törvény 
mondja meg kinek kell dönteni. A beszerzéseknél eddig sem volt a képviselő-testület 
hatásköre, csak az eljárás volt közbeszerzés szerinti mentben de az alatti értékhatár 
szerint lefolytatva. Nem vesszük el a képviselő-testület hatáskörét, ez nem átruházott 
hatáskör. 
 
Várkonyi Zsolt képviselő: a nettó árakon kívül mi az, ami még kritérium lehet a 
beszerzések elbírálásakor. 
 
Bencsik Mónika polgármester: pl. a teljesítési idő. Tehát, ha valami nagyon sürgős, 
akkor az ár is és az idő is fontos lehet. Ezek az új szabályzat szerint is le lesznek 
dokumentálva, tehát minden beszerzésnél más és más a kritérium. 
 
Papp István jegyző: a 3. pont a megrendelő a dokumentációban meghatározott feltételek 
szerint választja ki a megfelelő pályázót. 
 
Bencsik Mónika polgármester: a tervezett szabályzat alapján a beszerzés tárgya 
határozza meg a feltételeket. 
 
Várkonyi Zsolt képviselő: a szabályzatban lehet-e olyan kritérium rendszert kialakítani, 
amely alapján helyi vállalkozót előnyben részesítenénk? 
 
Bencsik Mónika polgármester: az uniós szabályok nem engedélyeznek ilyen kritériumot, 
ez diszkrimináció lenne. 
 
Dr. Balogh László képviselő: ha jegyző úr szóba hozta a 3. mondatot, akkor annak a 
második része ki lett véve, azaz a legalacsonyabb áron kell elfogadni. 
 
Bencsik Mónika polgármester: ha ez benne maradna, akkor nem lehetne más 
szempontot meghatározni. Mivel nem érkezett módosító javaslat, két bizottság jóváhagyta, 
a szabályzatot kérdezem most van-e módosító javaslat? A két bizottság által és belső 
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ellenőrrel egyeztetett szabályzatot, a kiküldöttek szerint teszem fel szavazásra a határozati 
javaslatot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 5 
igen, 4 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
23/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzata és intézményeire 
vonatkozó beszerzési szabályzat elfogadásáról. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2014. 
március 17-i hatállyal elfogadja az Önkormányzat és Intézményeire vonatkozó 
beszerzések lebonyolításának rendjéről szóló szabályzatot a határozat mellékletét képező 
tartalommal.  
Határidő. 2014. március 17. 
Felelős: jegyző 
 
7. napirendi pont: 
Partnerségi egyeztetés szabályainak megállapítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: az ügyrendi bizottság tárgyalta az előterjesztést, az 
ülésen elkészült a melléklet melléklete, ami a partner listát tartalmazza a bizottsági 
javaslat alapján, néhány módosító javaslat született még, amelyet a főépítész beillesztett a 
szabályzatban és a képviselő társaimnak megküldte. Ezután nem érkezett módosítás, 
kérdezem mindenki megkapta-e a kiegészített anyagot, illetőleg azt is, amit a tervező iroda 
javasolt? Átadom a szót az ügyrendi bizottság elnökének. 
 
Diószeghy Tünde bizottsági elnök: a bizottság 4 igen szavazattal támogatta a javaslatot, 
a kiegészítésekkel és a függelékkel együtt. Természetesen a képviselő-testület tagjai most 
is tehetnek még javaslatot. 
 
Bencsik Mónika polgármester: A szabályzatban voltak módosítások, amelyek 
átvezetésre kerültek. Kérdezem kérdés van-e? Képviselő úr? 
 
Bárdos Iván képviselő: javaslom, hogy a Nagykovácsiért Alapítványt felvenni a 
függelékbe. 
 
Reindl Gyula képviselő: 346 civil szervezet van, igyekeztünk a legfajsúlyosabbakat 
kiválogatni, tudom, hogy magam ellen beszélek, de a létszámot igyekeztünk szűkíteni. 
 
Dr. Balogh László képviselő: az eredeti előterjesztéshez képest annyi változott, hogy a 
német nemzetiség a szabályzatban szerepel, kérem, hogy a akkor a mellékletből törölve 
legyen. Nem értem miért szerepel a TREBAG Kft? 
 
Bencsik Mónika polgármester: törvényi meghatározás miatt benne kell a szabályzatban 
lennie a német nemzetiségnek, a Trebag működteti az innovációs portát, ezért fontos 
lenne, hogy a helyi vállalkozók érdekképviseletét ellátnák, uniós pályázatokban rajtuk 
keresztül könnyebben részt lehet venni. 
Ha jól értettem volt két módosító javaslat. Dr. Balogh László képviselő javaslata 
alapján a német nemzetiséget a mellékletből töröljük, csak a szabályzatban 
szerepelnek. Kérem, aki ezzel egyetért kézfeltartással jelezze. A módosító javaslatot 
a képviselő-testület 9 igennel, egyhangúan elfogadta. 
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A második módosítás, Bárdos Iván képviselő javaslata alapján a mellékletbe 
kerüljön felvételre a Nagykovácsi Alapítvány. Aki ezzel, egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. A képviselő-testület 4 igen, 4 nem és 1 tartózkodással a 
módosító javaslatot nem fogadta el. 
 
A módosított szabályzatot, a módosított melléklettel teszem fel szavazásra. Kérem, aki a 
így a határozati javaslatot elfogadja kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
24/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Partnerségi egyeztetés szabályainak megállapítása 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
településfejlesztési koncepció, az integrált településfejlesztési stratégia és a 
településrendezési eszközök készítéséhez, módosításához és felülvizsgálatához a 
határozat melléklete szerint állapítja meg a partnerségi egyeztetés szabályait. 
Felhatalmazza a Polgármestert, Jegyzőt és a Főépítészt a szükséges intézkedések 
megtételére.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző, főépítész 
 
8. napirendi pont: 
Az országgyűlési képviselők választásán közreműködő Szavazatszámláló 
Bizottságok tagjainak megválasztása 
 
Bencsik Mónika polgármester: jegyző úr elkészítette a névjegyzéket a szavazatszámláló 
bizottságba javasolt személyekről, a kiküldött anyaghoz képest személyi változások 
történtek, melyekről jegyző úr ad tájékoztatást. Átadom a szót jegyző úrnak. 
 
Papp István jegyző: javaslom az 5. bizottságba Bódi Ferenc helyett Baráth Istvánnét 
felvenni, aki a póttagok közül kerül be a bizottságba, s helyette Bódi Ferenc póttag lenne. 
A határozati javaslat megküldését követően két újabb jelentkező volt, Claro Dániel és 
Rech László, így összesen 8 póttaggal és a szükséges 18 fő szavazatszámláló bizottsági 
taggal rendelkezünk, amennyiben a képviselő-testület elfogadja. Ismert a szabály, hogy ez 
kiegészül a delegáltakkal, minden szervezet 2-2 delegáltat küldhet. A szükséges 5 fős 
létszám mindenhol folyamatosan meglesz. Az szavazatszámláló bizottság és a HVI tagjait 
felkészítjük. 
 
Bencsik Mónika polgármester: aki az elmondottak alapján a kiegészítéssel együtt a 
határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
25/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Az országgyűlési képviselők választásán közreműködő Szavazatszámláló 
Bizottságok tagjainak megválasztása 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
megválasztja az alábbi felsorolás szerint a helyi szavazatszámláló bizottsági tagokat és 
póttagokat: 
 



12 

 

1. számú Szavazatszámláló bizottság  
Erdőszegi Ferencné  Bokor u. 5. 
Gaszner Ildikó   Muflon u. 13. 
Boromisza Piroska   Pók u. 38. 

2. számú Szavazatszámláló bizottság  
Balássy Dávid   Kossuth L.u.80.  
Gulyás József   Kolozsvár u. 70. 
Guba Istvánné   Puskin u. 27. 

3. számú Szavazatszámláló bizottság  
Horváth Sándor    Rét u. 11. 
Juhász Rita    Szilva köz 9. 
Grubitsné Szabó Beáta  Kaszáló u. 16-18. 

4. számú Szavazatszámláló bizottság  
Varga Angelika   Dózsa Gy. u. 24. 
Száraz Ildikó    Templomkert u. 14. 
Balzó Henrietta   Kossuth L. u. 39. 

5. számú Szavazatszámláló bizottság  
Baráth Istvánné   Semmelweis u. 8. 
Ladányi Gábor   Erdőalja u. 4.   
Jelinkóné Boros Ildikó  Tompa M. u. 37. 

6. számú Szavazatszámláló bizottság  
Bérces Krisztina   Kossuth L. u. 129. 
Karlik Imréné    Hársfa u. 13. 
Dr. Hesz Árpád Andrásné  Hársfa u. 8/A. 

Póttagok: 
Ilovay Józsefné   Kolozsvár u. 88. 
Balla Ferencné   Kossuth L. u. 19. 1.ép. 
Bódi Ferenc    Munkácsy M. u. 40. 
Gazdagné Salla Ildikó  Besenyőtelek u. 4. 
Futóné Deli Mária   Pók u. 46. 
Nemeskéri Klára   Gémeskút u. 23. 
Claro Dániel     Gémeskút u. 23. 
Rech László    Gémeskút u. 23. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző  
 
Szünet: 16.50 órakor 
Nyílt ülés folytatása: 17.00 órakor 
 
9. napirendi pont: 
Az Inkubátorház működtetésére vonatkozó javaslat 
 
Bencsik Mónika polgármester: a napirendet a pénzügyi bizottság tárgyalta, átadom a 
szót a bizottság elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság 3 igennel elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: módosító javaslat és kérdés nem érkezett, ha nincs 
akkor az előterjesztés határozatát az eredeti javaslat alapján teszem fel szavazásra, 
kérem, aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
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Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
26/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Az Inkubátorház működtetésére vonatkozó javaslat 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Nagykovácsi Polgármesteri Hivatal 2014. évi költségvetésében engedélyezett 26 fős 
létszámát 1 fő státusszal engedélyezi megemelni. Ezzel egyidejűleg felhatalmazza a 
jegyzőt a soron következő költségvetési rendeletmódosításnál a 27 fős létszám 
átvezetésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
10. napirendi pont: 
Döntés a Nagykovácsi, Táncsics u. 5. (helyrajzi szám: 731/1) önkormányzati 
tulajdonú ingatlan értékesítéséről, továbbá új minimális ár meghatározásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: ezt a napirendet is a pénzügyi bizottság tárgyalta, 
átadom a szót a bizottság elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság bruttó eladási áron 15.700 ezer 
Ft-ban határozza meg az ingatlan értékét és javasolja a képviselő-testületnek az érték 
elfogadását. 
 
Bencsik Mónika polgármester: új értékbecslés is érkezett az ingatlanról, ugyanakkor 
érkezett egy ajánlat is, de ez jóval alacsonyabb ezért az értékbecslés szerinti értéken 
javaslom az ingatlan eladási árának meghatározását. Amennyiben kérdés, felvetés, 
módosító javaslat nincs, a kiküldött határozati javaslatban foglaltakkal, aki egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
27/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi, Táncsics u. 5. (helyrajzi szám: 731/1) önkormányzati 
tulajdonú ingatlan értékesítéséről, továbbá új minimális ár meghatározásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Táncsics u. 5. számú (hrsz 731/1) ingatlanra tett 11.500 ezer forintos vételi 
ajánlatot nem fogadja el.  

2. a Nagykovácsi, Táncsics u. 5. számú (hrsz 731/1) ingatlanra 2014. február 11-én 
készült értékbecslés alapján az ingatlan minimális bruttó eladási árát 15.700 ezer 
forintban határozza meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
11. napirendi pont: 
Döntés Nagykovácsi Rozmaring utca 4-6. telek megosztása során létrejött 
Hrsz:930/1;2;3;4 ingatlanok értékesítéséről. 
 
Bencsik Mónika polgármester: itt két javaslat volt a kiküldött előterjesztésben, a 
pénzügyi bizottság megtárgyalta a két javaslatot, átadom a szót a bizottság elnökének. 
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Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a telkek megosztással jöttek létre. A 930/1. helyrajzi 
számú ingatlan értékét 19.500 ezer forintban, a 930/2 és a /3 helyrajzi számú ingatlanok 
értékét 17.000 ezer forintban, a 930/4 helyrajzi számú ingatlan értékét 14.000 ezer 
forintban javasolja meghatározni. A bizottság egyben javasolja, hogy önkormányzati 
fedezetből a telkek közművesítését végeztessük el, így ez az árral jobban megtérül. 3 
igennel javasolta a bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra. 
 
Bencsik Mónika polgármester: módosító indítvány nem érkezett. két javaslat volt, az 
egyik a közművesítéssel a másik nélküle. Az új értékbecsléshez képest magasabb az ár, 
mivel a település legjobb helyén van. Kötelező feladat a víz-csatorna biztosítása. Egy telek 
az, amelynek a legalacsonyabb árat határoztunk meg, mivel azon transzformátor ház van. 
A pénzügyi bizottság javaslata alapján teszem fel a javaslatot. A házszámot kell javítani, a 
helyrajzi szám az rendben van. Aki ezzel így egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
28/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Rozmaring utca 4-6. telek megosztása során létrejött 
Hrsz:930/1;2;3;4 ingatlanok értékesítéséről. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező, a Rozmaring u. 4-6. szám alatt fekvő ingatlanokat, a 
vonatkozó értékelési szakvélemény alapján, az ingatlanok előközművesítésének 
elvégzésével, az alábbi minimális bruttó áron értékesíti.  

Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. Hrsz:930/1   19.500.000,- Ft 
Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. Hrsz:930/2   17.000.000,- Ft 
Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. Hrsz:930/3   17.000.000,- Ft 
Nagykovácsi Rozmaring u. 4-6. Hrsz:930/4   14.000.000,- Ft 

Fenti ingatlanok vonatkozásában felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges 
lépések megtételére, továbbá az eladási hirdetménynek a település honlapján való 
közzétételére. 
Az előközművesítés fedezete az Önkormányzat 2014 évi költségvetésének vízügyi 
alapjában és fejlesztési tartalékában rendelkezésre áll. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
12. napirendi pont: 
Döntés alpolgármester megválasztásáról, tiszteletdíjáról és költségtérítéséről 
 
Bencsik Mónika polgármester: a napirendet több alkalommal előterjesztettem, 
Nagykovácsinak nincs alpolgármestere én továbbra is Bárdos Ivánt javaslom. A 
szavazatszámláló bizottság az ügyrendi bizottság tagjaiból áll. Kérem jegyző urat segítsen 
a szavazólapok kiosztásában. 
 
Szavazatszámlás: 17.10-17.13 óra között. 
 
Diószeghy Tünde bizottsági elnök: ismertetem a szavazás eredményét. Érvényes 8, 
érvénytelen 1, a jelöltre 3, ellene 5 szavazat volt. 
 
Bencsik Mónika polgármester: megállapítom, hogy így nagykovácsinak továbbra sincs 
alpolgármestere 
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13. napirendi pont: 
Szóbeli beszámoló lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról írásbeli beszámoló 
a folyamatban lévő jogügyletekről 
 
Bencsik Mónika polgármester: január 22. és február 13 képviselő-testületi ülésen hozott 
határozatok végrehajtásról felolvassa a tájékoztatást. A jogügyletekről megkapták a 
képviselőtársaim a beszámolót.  
 
Dr. Balogh László képviselő: a jogügyletekről szóló beszámolóban, a 9. pontban 
következő tárgyalás időpontja február 14. ez már elmúlt, kaphatunk erről tájékoztatást? 
 
Bencsik Mónika polgármester: nem tudom van-e új határnap kijelölve tárgyalásra, annyit 
tudok, hogy a tanuk meghallhatása megtörtént, de megkérdezem dr. Szűts Ágnes ügyvéd 
asszonyt az ügy állásáról. Kérdezem van-e további kérdés, felvetés? Ha nincs és így 
elfogadják a beszámolót kérem, kézfeltartással jelezzék. 
 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 9 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
29/2014. (III.13.) HATÁROZATA 

Tárgy: Szóbeli beszámoló lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról írásbeli 
beszámoló a folyamatban lévő jogügyletekről 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester által 
készített, 2014. február 13 – 2014. március 13. közötti, lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót tudomásul vette és egyben elfogadta. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Bencsik Mónika polgármester: a két ülés között eltelt időszakról a napirend előtt nem 
tettem említést, most szeretném ismertetni. A Közép-Duna-Völgyi Vízügyi Igazgatóság 
szakembereivel történt egyeztetést követően, az általuk javasolt szakértő készíti a kút 
lezárási tervet és engedélyezési eljárást. Az Aquaplus Kútfúró Kft. 2014.02.19-én átutalta 
a kötbért (2.935.500,-Ft). A kútfúrás ügyében készül döntés előkészítő anyag az 
önkormányzatot ért kár felmérésének ügyében. 2014.02.27-én FCSM taggyűlés volt: 1. 
téma az ügyvezető tájékoztatója a szolgáltató váltásról, a FEB tagok és ügyvezető 
lemondtak a díjazásukról. 2. téma jóváhagyásra került a székhely változás, Nagykovácsi 
cím megszűnt, Bp. 1087 Asztalos Sándor u. 4. számra módosult. 3. téma a Kft. ügyvitelét 
a FCSM látja el önköltség alapú elszámolás mellett. 4. téma a tagok tárgyalásokat 
kezdeményeznek a Kft. megszüntetésére vonatkozóan, a döntés megszületése lehetőség 
szerint június 30-ig. Aláírásra került a Református Egyházközséggel az ajándékozási 
szerződés, amely be lett nyújtva a Földhivatalba. Az Ezüstkor szociális központ 
vezetőjével egyeztetve szükségessé vált a házi segítségnyújtást végzők létszámának 1 
(szakképesítéssel rendelkező) fővel történő növelése, és a munkaidő átszervezése a 
feladatellátás biztonsága érdekében. A BKK vezérigazgatója, Vitézy Dávid tájékoztatott 
arról, hogy „A Budapesti agglomerációs közforgalmú autóbuszvonalak üzemeltetése szóló 
és csukló autóbuszokkal” tárgyú közbeszerzés győztese a Volánbusz Zrt lett, a 
keretszerződést megkötötték február 27-én, 135 új autóbusz váltja ki az elavult 
járműveket, Nagykovácsiban is az új járművek állnak forgalomban várhatóan április-májusi 
hónapokban! Az új szerződés megkötésével kapcsolatos tárgyalásokról majd értesíteni 
fognak. Március 1-vel Sólyom László megkezdte a NATÜ Kft élén a tevékenységét. 
Bemutatkozáson járt a Hivatalban Berkes Márta a helyi posta új vezetője. A Fejér György 
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Alapítvány új tagjainak jóváhagyása bírósági végzéssel megtörtént. Bánóczi Margit 
képviselőnek adom meg a szót. 
 
Bánóczi Margit képviselő: 3 téma: a múltkori, februári kérdést tettem fel az adóztatással 
kapcsolatban, jegyző úrtól megkaptam a választ, kérem jegyző urat, hogy ismertesse. 
 
Papp István jegyző: a közös levélcímre küldtem el a választ, hogy minden képviselő 
láthassa. Felolvasom a kiküldött levelet: 
„Tisztelt Képviselő Asszony! 
A Képviselő-testület 2014. február 13-ai ülésén feltett „napirend előtti kérdésére” a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990.LXV. törvény 19. § (2) bekezdésének megfelelően az 
alábbi választ adom. 
Hivatalba lépésem utáni egyik első dolgom volt az adóügyben elhangzott állampolgári 
nyilatkozat nyomán a témában külső szakértői – tehát nem belső ellenőri - vizsgálat 
megindítása. A tanácsadói szerződés tárgya az iparűzési adóügyi feladatok pénzügyi-
szabályszerűségi ellenőrzése, ezen belül rendszer-ellenőrzés, mintavételes ellenőrzés, 
illetve eljárásrend kidolgozása és javaslat a szervezeti módosításra. A tanácsadói díj 
mindösszesen 450.000 Ft volt, két részletben. A részjelentés és végső jelentés után a 
teljesítéseket leigazoltam, és a díj kifizetésre került. 
A jelentésben leírtak szerint megállapítható, hogy az éves adózói befizetések bizonylattal 
alátámasztottak, azok a könyvelésben helyesen rögzítettek. A tételesen vizsgált 10 adózó 
közül több esetben észleltek eljárási szabálytalanságot, és javaslatot tettek a korrekcióra. 
Javaslatot tettek továbbá szervezési intézkedésre, a munkaköri feladatok pontosabb 
megfogalmazására és szervezeti-vezetési átalakításra. 
Az egyedi ügyekben leírt megállapításokat munkaértekezlet során az adócsoport 
vezetőjével és a gazdasági vezetővel kielemeztük, és ennek alapján intézkedtem a hibák 
azonnali kijavítására. Úgy ítélem meg, hogy a Hivatal jogszerűen járt el a Press –Xpress 
Bt. esetében is, de a kétségek eloszlatása érdekében – csak erre az egy ügyre 
vonatkozóan – kértem újabb szakértői véleményt, aminek az eredménye hamarosan 
várható. 
A szervezési intézkedésekre és az eljárásrend részletesebb, pontosabb meghatározására 
tett javaslattal egyetértek, azt beépítem a Hivatali dokumentációba. A szervezeti 
változtatásra a Képviselő-testület jogosult, az SZMSZ módosításával, az erre vonatkozó 
indítványt meg fogom tenni.” Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket újabb céget 
kértem fel egy ismételt vizsgálatra az ügyben. A Deloitte, amely ismert, neves budapesti 
cég, ha megállapítja, a munkatárs hibáját azt korrigáljuk. Ellentmondás van, ezért kértem 
az újabb vizsgálatot. 
 
Bánóczi Margit képviselő: a második kérdésem, január 31-én, a telki úton, a Károli 
Gáspár út kereszteződésében valaki kivágott egy fát, megírtam jegyző úrnak, aki a 
válaszában az ELMŰ-vet jelölte meg, hogy ők végeztek csonkolásokat. A legközelebbi 
alkalommal kérhető, hogy ne ilyen módon történjen, valamint előre tájékoztatást kapjanak 
a lakosok erről. 
 
Papp István jegyző: határozott hangú levéllel kerestem meg az ELMŰ-t, hogy 
legközelebb értesítse a hivatalt a munkálatokról, valamint az ilyen csonkolástól is kíméljék 
meg a fákat. 
 
Bencsik Mónika polgármester: a hivatali kollégák, a NATÜ Kft és egy szakértő lesz 
bevonva az ilyen visszavágásba, hogy ilyen csonkolás ne legyen.  
Bánóczi Margit képviselő: a harmadik kérdésem, március 1-én aláírásgyűjtés alkalmával 
az utcán hozzánk fordult az egyik lakos a kérdésével, mely szerint a víz- és csatornadíj 
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számláján plusz összeg szerepelt. Ön válaszolt rá, hogy ez az összeg beépíthető a 
számlába. 
 
Bencsik Mónika polgármester: az Országgyűlési képviselőhöz intézték a kérdést, aki azt 
ígérte, hogy utána néz. Én mondtam, hogy a víz- és csatornadíj az állam által 
meghatározott, egyébként a számla tartalmáról továbbiakat nem tudok. Javaslom, a 
fogyasztóvédelmi hatósághoz forduljon a panaszos. Az Országgyűlési képviselő 
megígérte, hogy utánanéz, ha nem teszi meg, akkor Önnek kellene próbaképpen egy 
számlát beküldeni a fogyasztóvédelmi hatósághoz. 
 
Bánóczi Margit képviselő: én nem néztem meg a számlámat.  
 
Reindl Gyula képviselő: zöld hulladék szállításról beszéltünk az ügyrendi bizottságon, 
lehet erről esetleg többet tudni? 
 
Bencsik Mónika polgármester: egy évben két alkalommal szokott lenni, de az idén a 
közbeszerzés miatt csak egyszer lenne. A húsvétot megelőző héten lehet a zöld 
hulladékot kitenni április 14-én, kis türelmet kérünk, várják meg április közepét, akkor 
központi begyűjtés lesz. Hirdetőkön, a honlapon tesszük közzé. 
 
Kósa Sándor képviselő: Rákóczi utca ügyében kérek tájékoztatást. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Amikor velem beszélt, akkor a kátyúról beszéltünk, külön 
feladatul adtam ki a hivatalban, hogy szervezzék meg a bejárást és garanciában ki fogjuk 
javíttatni az utat. 
 
Györgyi Zoltán főépítész: a műszaki csoport összeállította a Rákóczi utca terveztetésére 
az ajánlati felhívást és úgy tervezzük, hogy az eljárást hamarosan lezárjuk. 
 
Bencsik Mónika polgármester: ha további kérdés, felvetés nincs, akkor mindenkit várunk 
a nemzeti ünnep alkalmából a megemlékezésre szombaton a főtérre. Az ülést bezárom. 
 
Az ülés bezárva 17.40 órakor. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

Bencsik Mónika       Papp István 
  polgármester            jegyző 


